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Frida Mattsson

Från:

Skickat: den 8 februari 2021 21:57
Till: Administration SD08 INFO
Ämne: Inkommet medborgarförslag från insynsverige.se

Uppföljningsflagga: Följ upp
Flagga: Har meddelandeflagga

Rubrik: Önskar KOMPLETT stockgym på Kungsholmen 
Förslag: 
Hej,  

Vi är många på Kungsholmen som länge väntat på att ni ska anlägga ett komplett utegym med stockar. Med 
tanke på mängden grönytor här i området så borde det inte vara några problem att skrida till verket.  

Tänkbara platser:  

Rålis: Riv det befintliga utegymmet som består av ett chinsräcke och någon metallställning. Ersätt med ett 
komplett stockgym istället såsom det som finns vid Eriksdalsbadet eller Slagsta i Botkyrka.  

Kristineberg: Mellan fotbollsplanen och tennishallen intill Octopharma-byggnaden i Kristineberg finns en 
stor grönyta som skulle passa perfekt för ett stockgym.  

Ni borde anlägga utegym på båda dessa platser då de garanterat hade blivit välbesökta. I nuläget har jag inte 
kunnat träna sedan corona bröt ut förra våren. Vi är många som upptäckt fördelarna med utegym och som 
inte vill träna inomhus under en pandemi. Ett chinsräcke och en dipsställning vid smedsuddsbadet samt 
Hornsbergs strand är inte tillräckligt. Vi här på Kungsholmen vill ha ett stort och fullt utrustat gym med 
tunga stockar. De kostar inte mycket att anlägga och underhållskostnaden är minimal. Däremot främjar de 
folkhälsan och bidrar till ökat välmående vilket är viktigare än någonsin i dessa tider.  

Hör av er till mig så bokar vi in ett möte och ser till att styra upp detta snarast möjligt. Det är verkligen på 
tiden. 

OBS! När ni anlägger gymmen, så se till att välja även tyngre stockar så att även vi som har en 
träningsbakgrund får ta i lite. 

Mvh 
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